
Bestyrelsesmøde	den	7.	April	kl.	1830	i	Kliplevhallen	
	
Alle	bestyrelsesmedlemmer	tilstede.	
	

1. Velkomst	og	godkendelse	sidste	referat.		
Ole	bød	velkommen	–	især	til	det	nye	medlem	Heide,	og	håbede	på	et	godt	samarbejde.		
I	referat	fra	generalforsamling	gjorde	Ole	opmærksom	på,	at	1.	Suppleant	var	opført	
med	ukorrekt	navn,		men	da	det	kom	til	stykket	var	man	dog	i	tvivl	om,	om	det	korrekt	
nav	var:		Lone	Kraak	Jørgensen	eller	Lone	Jørgensen	Kraak.		Men	uanset	hvad,	så	er	
ingen	vel	i	tvivl	om,	hvem	vi	tænker	på.		
	

2. Regnskab	og	budget	
Bankindestående	pr.	Dato	udgør	kr.	195.145	
Alle	restancer	betalt–	alle	regninger	er	betalt.	
	

3. Orientering	ved	formanden	
Der	havde	været	generalforsamling	i	Kliplevhallen	–	Jacob	havde	deltaget.		
22.	april	formandsmøde	i	LIF	
Generalforsamling	i	Felstedhallen	den	22.	April	–	Svend	Aage	deltager	
DGI	aktivitetsmøde	den	21.	April	i	Nr.	Hostrup	–	Ole	og	Else	deltager.		
Aabenraa	Rådhus	den	23.	Marts	(spillere	som	blev	landsmester	i	2014)	
Ansøgning	haltimer	skal	ske	via	Conventus.		
Sæson	2014/2015	snart	slut.		
	

4. Bordet	rundt.		
Heidi:	Takker	for	valget	–	vil	gerne	gå	i	lære	i	badmintons	afdelingen	–	glæder	sig	til	at	
godt	samarbejde.		
Else:	Fortæller	at	alle	nuværende	motionsister	fortsætter	til	næste	år	–	glædeligt.		
Omtalte	en	kampagne	for	salg	af	el	og	mobil	via	Ok-benzinkort	–	der	var	delte	
meninger	i	bestyrelsen	om	det	fornuftige	i	denne	kampagne,	og	flere	følte	sig	ikke	
klædt	på	til	opgaven.	Jacob	foreslog	Ole,	at	kampagnen	blev	drøftet	på	næste	
formandsmøde	den	22.	April	i	LIF,	men	det	var	ingen	stemning	for.		
Svend	Åge:	DGI	–	få	lokal	sponsorstøtte	–	Klubliv	Danmark	i	samarbejde	med	Nets.		
Bjørn:	Har	flere	gange	været	tilhænger	af,	at	klubben	hyrer	en	træner	via	DGI	for	at	
træne	børn	og	unge	i	Kliplevhallen,	såfremt	interessen	er	der.	Aftalt	Bjørn	kontakter	
DGI	for,	at	undersøge	muligheder	for	et	samarbejde	–	herunder	hvad	er	prisen.	Når	det	
er	afklaret	–	hvordan	får	vi	så	fat	i	de	unge	??	
Jacob:	Opfordrer	hver	enkelt	bestyrelsesmedlem	til	næste	møde	at	komme	med	et	
oplæg	–	hvor	vil	vi	gerne	hen	med	vor	afdeling	i	fremtiden.	På	næste	møde	skal	
kontingent	for	2015/16	også	drøftes	og	fastsættes.		
Strategier,	kontingent	m.v.	skal	der	gerne	være	enighed	om,	men	det	føles,	at	der	i	
øjeblikke	er	2	fløje	i	bestyrelsen		-	dem	som	har	været	med	i	mange	år	(flertallet)	og	de	
”nye”	et	mindretal.		
	

5. Evaluering	af	arrangementer.		
Påskefrokost	i	Kliplevhallen	den	28.	Marts	–	37	personer	deltog	fra	badminton	(lidt	
blandet	oplevelse)	
Klubmesterskaber	i	Kliplevhallen	den	22.	Marts	–	28	spillere	deltog	–	godt	forløb.		
	



6. Åben	for	tilføjelser:		
Konstituering	i	forbindelse	med	generalforsamlingen.		
Ole	formand,	Jacob	næstformand	og	sekretær,	Svend	Aage	kasserer,	Bjørn	
ungdomsansvarlig,	Else	Motion.	Vort	nye	bestyrelsesmedlem	Heidi	bliver	IT-ansvarlig,	
herunder	vedligeholdelse	af	hjemmesiden,	registrering	af	medlemmer	med	mobil	nr.		
Oplysninger,	så	der	kan	sendes	SMS	beskeder	og	afdelingens	kontaktperson	i	Lundtoft	
Idrætsforening	–	årsprogramhæftet	–	som	udsendes	lige	før	sæsonstart.		

	
7. Evt.	–	Intet	

	
8. Næste	møde	

2.	juni	2015	kl.	1730	hos	Svend	Åge	–	efterfølgende	gril	(kød	medbringes	til	eget	
forbrug)	
	
For	referat	
Jacob	
	


